
Referat fra FAU møte Torød skole 29.09.2021 
 
 

Tilstede Trinn Representant e-post 
 
V 

SFO Jenny Caroline Ryding Pluttan 
Vara: Eli Katrine Ellefsen  

jennypluttan@hotmail.com 
eli_unik@hotmail.com 

V 
v 

1. trinn Kamilla Nystuen Windingsstad 
Vara: Sabina Dragset Lutro 

kamilla.nystuen.windingstad@faerder.kommune.no 
sabina_lutro@hotmail.com 

V 
v 

2. trinn  Marlene Ersvik Sandberg  
Vara: Edel Marie Erlandsen 

marlenekja@gmail.com 
edel.erlandsen@hotmail.com 

v 3. trinn Benjamin Drivdal 
Vara: Emilie Wadel 

klassekontakt@drivdal.email 
milly_emilie@hotmail.com   

v 4. trinn Jeanette Cedergren 
Vara: Vegard Pedersen 

jeanette.cedergren@gmail.com 
vegard.pedersen@gmail.com 

V 
v 

5. trinn Trude Borge Iversen 
Vara: Therese Li Fredriksen 

trudeiversen@yahoo.no  
therese.fredriksen@gmail.com 

V 
v 

6. trinn Emilie Wadel 
Vara: Irina Gram 

milly_emilie@hotmail.com   
irina200177@gmail.com 

v 7. trinn Katrin Risheim  
Vara: Seka P Kjølner 

Katrin@risheim.no 
sekapatricia@hotmail.com 

v Rektor Anette Schømer annette.schomer@faerder.kommune.no  

v SFO leder Anne Lise Knudsen anne-lise.knudsen@faerder.kommune.no 

 
 

Saker / Aksjoner Ansvar 
Presentasjon av representantene og gjennomgang av vedtektene. Hva vil det 
si å sitte i FAU 
Alle trinnene og SFO var representert. Representanten for 5. trinn, Trude, gikk 
gjennom vedtektene for FAU på Torød skole. De ligger nå på skolens hjemmeside. 
Dersom det er noen forslag til vedtektsendringer må de fremmes på et FAU møte. 
 
Hun henviste også medlemmene av FAU til å lese på FUG sine hjemmesider for 
mer informasjon om FAU sin rolle og hvordan man kan jobbe i FAU. 
 
 

 
 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 

Valg av leder, nestleder og økonomiansvarlig 
Trude Borge Iversen, representanten for 5. trinn ble valgt som leder, og Jeanette 
Cedergren, representanten for 4. trinn som nestleder. Emilie Wadel, representanten 
for 6. trinn ble valgt som økonomiansvarlig.  

 
 
 
 
 

Nytt fra skolen og SFO 
Informasjon fra rektor:  

- Skolen er godt i gang med kommunens satsing på fysisk aktiv læring, Alle 
lærerne har fått etterutdanning i dette og skolen har fått en stor utstyrspakke. 
Handler blant annet om mye mer aktivitet i læringen. 

- Skolen har fått midler som bruke for å unngå negative virkninger av covid-19 
på sikt. Skolen har valgt å bruke en del av det på 1. trinn der de har sett 
behov for å styrke kontaktlærerrollen for at gruppa skal sette seg. En del av 
midlene skal også brukes på 3. trinn, der skolen også vurdere at de trenger 
en ekstra innsats etter lang tid i kohorter.  
 

Nytt fra SFO:  
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- Er godt i gang, barna kan velge der de vil være. 
- SFO har startet med mat igjen. Grøt om morgenen og lager mer varmmat 

enn før 
- Klubben er ferdig. Dette er et tilbud til 3. og 4. klassingene.  
- 50 prosent av fjerdeklassingene er i år på SFO 
- Har fått to griller 

 
SFO leder fikk spørsmål om de barna som ikke har SFO om morgene kan få en 
påminner om at inneskoene skal settes på skoleplassen. Anne Lise tok med seg 
innspillet.  
 
Det kom også spørsmål om skuret tilhørende SFO kunne rehabliteres, blant annet 
med maling. Rektor kunne informere om at det ligger inne et forslag til en større 
rehablitering av skolegården til neste års kommunebudsjett.  
 
Ny rammeplan for SFO har kommet fra Udir. FAU ber om at de blir involvert i 
iverksettelsen av denne på SFO.   
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Anne Lise 

Nytt fra trinnene 
1. trinn – ser behov for å jobbe godt med klassemiljøet på trinnet. Dette 

arbeidet følges opp av klassekontaktene i samarbeid med skolen og FAU 
2. trinn – ingen saker. God stemning på trinnet.  
3. trinn – ingen saker, Trinnet har fått nye lærere.  
4. trinn – ingen saker.  
5. trinn – ingen saker. Jobber med det sosiale miljøet. Har gjennomført treff for 

hele klassen, og har avtalt felles Halloween kveld og overnattingstur.  
6. trinn – ingen saker.  
7. trinn – ingen saker.  

 

 
Klasse-
kontakten
e og 
Annette 

Klatrepark ¨ 
Rektor og Trude informerte om fremdriften med klatrepark på skolen 

- Det er gjennomført befaring sammen med kommunen 
- Tore Birkeland (idrettsrådgiver i kommunen) har sendt spørsmål til 

byggesak – spørsmål om det må søkes om bygging i et LNF område. 
- Rektor har fått beskjed om at det må bestilles en forhåndskonferanse 

 
Oppfølging:  
Rektor bestiller en forhåndskonferanse i henhold til mail fra kommunen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Annette 
 

Økonomi  
Økonomiansvarlig tar kontakt med fjorårets leder for å få oversikt over økonomien. 
Dersom FAU ikke allerede har det, opprettes det en bedriftskonto for FAU. Det 
innebærer blant annet at vi får et eget Vipps nummer som kan brukes på 17. mai.  

 
 
Emilie 
 

Eventuelt 
- Leder, nestleder og rektor utarbeider forslag til årshjul som legges frem 

på neste møte 
- FAU har en egen gruppe på Facebook – FAU på Torød skole – formålet 

med gruppen er at alle kan se hva som diskuteres og at alle 
representantene, inkludert varaene, får den samme informasjonen. 

 
Trude 
 
 
 
Alle 

https://www.udir.no/utdanningslopet/sfo/rammeplan/


Erfaringsmessig har ikke kommunikasjonen i FAU t fungert så godt på e-
post. Alle bes om å søke opp gruppen og spørre om medlemskap her. 
For representanter som ikke ønsker å få informasjonen på Facebook vil 
møteinnkalleringer og referat sendes på e-post. Alle representantene bes 
derfor om å sørger for at alle e-postadressene er oppdatert, og melde 
tilbake til leder dersom et er noen endringer her, eller om de ikke får 
informasjonen.  

 
 
 
Leder 
 
 
Alle 

Saker til neste møte: 
 

- Faste saker 
- Referat fra sist 
- Nytt fra trinnene 
- Nytt fra skole/SFO 

- Forslag til årshjul/plan 
- Budsjett og regnskap 
- Eventuelt 

 

Neste møte: Onsdag 3. November kl 19.00 – 20.30 
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